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 Protokół Nr 8/2015 
posiedzenia Komisji Edukacji  

Rady Powiatu Nowosądeckiego  
w dniu 18 czerwca 2015 r. 

 
Realizowany porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia komisji Edukacji Rady Powiatu 

Nowosądeckiego. 
3. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji Rady Powiatu 

Nowosądeckiego. 
4. Ocena działań w zakresie przeciwdziałania patologiom społecznym w 

jednostkach oświatowych.  
5. Potrzeby remontowe i inwestycyjne placówek oświatowych Powiatu 

Nowosądeckiego. 
6. Wstępna analiza naboru do szkół na rok szkolny 2015/2016.  
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
 
 
Ad. 1. 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika otworzyła posiedzenie i przywitała wszystkich 
przybyłych. 
 
W posiedzeniu uczestniczyło 9 członków Komisji oraz zaproszeni goście: 
 
Maria JABŁOŃSKA - Z-ca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury  

  i Sportu; 
Antoni KOSZYK - Wicestarosta Nowosądecki; 
Jacek DZIKOWSKI  - Kierownik Zespołu ds. Inwestycji  

i Planowania Przestrzennego; 
Iwona BODZIONY  - Kierownik Ośrodka Profilaktyki  

i Terapii Uzależnień; 
Czesław BARANIECKI  - Dyrektor Sądeckiego Ośrodka  

Interwencji Kryzysowej; 
Leszek MISIEWICZ   - Dyrektor Powiatowej Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Nowym Sączu; 
Barbara SIEROTOWICZ  - Psycholog w Powiatowej Poradni   

Psychologiczno-Pedagogicznej w Nowym 
Sączu; 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 
 
Przewodnicząca komisji przedstawiła porządek posiedzenia i poddała go pod 
głosowanie. 
 
Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty. 
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Ad. 2. 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika poddała pod głosowanie, po zapoznaniu się z 
jego treścią przez członków komisji, protokół Nr 7 z 19 maja br. 
Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany.  
 
Ad. 3. 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Zofia Nika zgłosiła kandydaturę Pana 
Wiesława PIÓRO na stanowisko Wiceprzewodniczącego Komisji. 
 
Pan Wiesław Pióro wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika poddała pod głosowanie kandydaturę Pana 
Wiesława Pióro na stanowisko Wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji RPN. 
 
Za kandydaturą 8 członków Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się –1.  
 
Wiceprzewodniczącym Komisji Edukacji Rady Powiatu Nowosądeckiego został  
Pan Wiesław PIÓRO. 
 
Ad. 4. 
Iwona Bodziony Kierownik Ośrodka Profilaktyki i Terapii Uzależnień;  
Czesław Baraniecki Dyrektor Sądeckiego Ośrodka Interwencji Kryzysowej; 
Leszek Misiewicz Dyrektor Powiatowej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 
w Nowym Sączu;  
Barbara Sierotowicz Psycholog w Powiatowej Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Nowym Sączu przedstawili informację nt. oceny działań w 
zakresie przeciwdziałania patologiom społecznym w jednostkach oświatowych. 
 
Iwona Bodziony Kierownik Ośrodka Profilaktyki i Terapii Uzależnień wyjaśniła, 
iż ośrodek prowadzi poradnię zdrowia i trzeźwości, realizuje zadanie wśród dzieci i 
młodzieży. Prowadzi terapię w stosunku do osób nadużywających alkoholu, 
narkotyków, papierosów czy komputera. Pani Kierownik oznajmiła, iż kadra jest 
wystarczająca.  
Członek komisji Antoni Poręba zwrócił się z pytaniem o efekty ekonomiczne powstałe 
po połączeniu Ośrodka ze Szpitalem.  
 
Czesław Baraniecki Dyrektor Sądeckiego Ośrodka Interwencji Kryzysowej 
przedstawił informację nt. działalności SOIK. Poinformował o mieszkaniu dla ofiar 
przemocy, w którym można przebywać 3 miesiące.  Działalność SOIK jest 
finansowana z budżetu miasta Nowego Sącza, podpisana jest także umowa o 
partycypacji w kosztach z powiatem nowosądeckim, gorlickim i limanowskim. 18 
gmin z tych trzech powiatów podpisane ma umowy na dział opieki nad osobami 
nietrzeźwymi. Finansowanie SOIK powinno być uregulowane na szczeblu 
wojewódzkim. Kolejny problem to realizacja rozmów z numeru 112, próby 
samobójcze, ofiary przemocy itp.  
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika poddała pod głosowanie wniosek do Zarządu 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przygotowanie wystąpienia do 
parlamentarzystów Sądecczyzny, Ministra Zdrowia, oraz Ministra Pracy i Polityki 
Społecznej w sprawie rozwiązania problemów finansowania Sądeckiego Ośrodka 
Interwencji Kryzysowej. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  
 
Leszek Misiewicz Dyrektor Powiatowej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 
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w Nowym Sączu; Barbara Sierotowicz Psycholog w Powiatowej Poradni   
Psychologiczno-Pedagogicznej w Nowym Sączu przedstawili informację o 
działalności PPPP w Nowym Sączu. Dyrektor podkreślił, iż w jednostce brakuje 
psychologów i pedagogów, logopedów i gabinetów, ponieważ kolejki do poradni są 
wielomiesięczne. Dyrektor przedstawił rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej 
w sprawie szczegółowych zasad działania publicznych poradni psychologiczno-
pedagogicznych w tym publicznych poradni specjalistycznych.  
 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika poddała pod głosowanie wniosek do Zarządu 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przywrócenie młodzieżowego telefonu zaufania 
wraz z etatem obsługi w Powiatowej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w 
Nowym Sączu. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika poddała pod głosowanie wniosek do Zarządu 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie wzmocnienie kadry pedagogicznej  
o dodatkowy etat nauczyciela psychologa w Powiatowej Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Nowym Sączu. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika poddała pod głosowanie wniosek do Zarządu 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przygotowanie wystąpienia do Wójtów  
i Burmistrzów Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zwiększenia liczby godzin 
pedagogów – logopedów w szkołach celem odciążenia Powiatowej Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Nowym Sączu. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  
 
Komisja przyjęła informację.  
 
Ad. 5. 
Jacek Dzikowski Kierownik Zespołu ds. Inwestycji i Planowania 
Przestrzennego przedstawił informację nt. potrzeb remontowych i inwestycyjnych 
placówek oświatowych Powiatu Nowosądeckiego. 
Członek komisji Stanisław Sułkowski zwrócił się prośbą o wykonanie zewnętrznego 
ocieplenia OPP w Muszynie.  
 
Komisja przyjęła informację. Materiał dot. potrzeb remontowo-budowlanych Powiatu 
Nowosądeckiego na rok 2015/2016 stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 6. 
Z-ca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Maria Jabłońska 
przedstawiła informację nt. wstępna analiza naboru do szkół na rok szkolny 
2015/2016. 
Komisja przyjęła informację. Materiał stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 7 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika poinformowała o piśmie z ZSP im. W. Witosa 
w Nawojowej w sprawie informacji o uczennicy w/w szkoły, która zajęła II miejsce w 
Polsce w Olimpiadzie Wiedzy i Umiejętności Rolniczych w bloku żywienie człowieka.  
Ponadto podkreślono, iż w Starym Sączu, konflikt w ZSP powinien się zakończyć a 
cała sytuacja uciszyć.  



Protokół Nr 8/2015 18 czerwca 2015 r. 

 
4
 

 
Ad. 8. 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika podziękowała zebranym  
za przybycie i zamknęła posiedzenie. 
 
 

Przewodnicząca 
             Komisji Edukacji RPN 
        
                      Zofia NIKA 
 
 
Protokołowała: Anna Walczak  


